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Rendkívüli testületi ülés

     

Három képviselőkezdeményezésére a polgármester rendkívüli testületi ülést hívott össze.

Ideje:2009. december 8.  /kedd/  18 óra.

A napirend:  Az építendő óvodahelyzetével kapcsolatos megbeszélés.

Az ülésen részt vett a Május 1.út képviseletében Farkas Mariann helyi lakos is.

A napirend elfogadása után Belencsákné Varga Szilvia képviselőösszegezte az elmúlt időszakban az

új óvoda építésével kapcsolatos érveket ésellenérveket.

Mindenkinek lehetősége nyílt az üggyel kapcsolatban az összegzésbenelhangzottakra reagálni,

további észrevételeket és elképzeléseketmegfogalmazni.

Az továbbra is elmondható, hogy a képviselők fontosnak tartják az óvodamegépítését.

A következő megállapodás született:

-A Május 1. út lakóinak tájékoztatása az ülésen elhangzottakról és arról azeshetőségről, hogy az

iskola mellett épül fel az új óvoda. /Ebben Farkas Mariann segítséget ígért./   

-Az önkormányzati telek szomszédságában lévő tulajdonosok tájékoztatása azesetleges

beruházásról.

-A testület részéről születik egy, a helyi igényeknek megfelelő óvodaalapterületének meghatározása.

-Az említett területekre elkészül egy-egy érték-meghatározó vázlatterv.

 

Önkormányzati hírek [1]

 

Forrás webcím (letöltve 2024. 04. 29. 15.40):

http://keszeg.hu/2009/12/11/rendkivuli-testuleti-ules
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[1] http://keszeg.hu/tartalom-tipusa/onkormanyzati-hirek
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